

MRL-uudistus / työryhmän 2. kokous

Muistio 11.6.2018

Aika ma 11.6.2018 klo 14.03 – 15.23
Paikka TEM, Eteläesplanadi 4, Sali 9

Läsnä

Helena Säteri, pj., YM
Ari Ekroos, Aalto-yliopisto
Eeva Ovaska, LVM
Vilppu Talvitie, MMM
Vesa Pekkola, STM
Anu Hernesmaa, VM
Teppo Lehtinen, YM
Nunu Pesu, YM
Riitta Rönn, YM
Matti Vatiilo, YM
Anne Jarva, Kuntaliitto

Martti Häkkänen, Helsingin yliopisto
Panu Lehtovuori, Tampereen teknillinen yliopisto (saapui asialistan 3. kohdan käsittelyn aikana)

Lauri Jääskeläinen, sihteeri, YM
Maija Neva, sihteeri, YM
Mirkka Saarela, sihteeri, YM
Roosa Atula, YM

Kirsi Martinkauppi, YM
Antti Irjala, YM
Matti Laitio, YM
Jaana Junnila, YM

Poissa

Jari Salila, OM

1 Kokouksen avaus ja edellisen kokouksen muistion hyväksyminen

- Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio Anne Jarvan tekemällä muutoksella.

2 Valmistelujaostojen sekä niiden puheenjohtajien nimeäminen; jäsenet ja pysyvät asiantuntijat, liite 1

- Tehtiin muutokset valmistelujaostojen asettamisesitykseen. Rajapinnat-jaostoon Riston Murron tilalle tulee Eeva Ovaska ja pysyväksi asiantuntijaksi lisättiin Ari Ahonen Kilpailu- ja kuluttajavirastosta. Osallistuminen, vuorovaikutus ja vaikutusten arviointi –jaostoon otettiin uutena pysyvänä asiantuntijana Jenni Joensuu-Partanen Kangasalan kaupungista. Hyväksyttiin muutettu esitys valmistelujaostojen asettamiseksi, liite 1.

3 Keskustelu valmistelujaostojen työnjaosta ja tehtävistä

- Jaostojen puheenjohtajat Antti Irjala, Kirsi Martinkauppi, Matti Laitio ja Jaana Junnila esittelivät jaostojensa tehtävät. Raja-pintojen jaostoa esitteli Mirkka Saarela. Käytiin keskustelua puheenjohtajien esityksistä. Päätettiin, että jaostojen puheenjohtajat osallistuvat koko työryhmän kokoukseen 11.6.2018.

4 Parlamentaarisen seurantaryhmän kokoukseen vietävät asiat

- Keskusteltiin parlamentaarisen seurantaryhmän kokoukseen vietävistä asioista. Annettiin tiedoksi parlamentaarisen seurantaryhmän ensimmäinen kokous 19.6.2018.

5 Lakihankkeen vuorovaikutus

- Keskusteltiin lakihankkeen vuorovaikutuksesta ja sidosryhmäfoorumin vuorovaikutuksessa käytettävästä sähköisestä alustasta.
- Keskusteltiin Tiimerin käytöstä työryhmän ja jaostojen työkaluna.

6 Muut asiat

- Sidoryhmäfoorumin jäseniksi hyväksyttiin AVIn edustajat Anne Puska ja hänen sijaisena Veli-Matti Uski. Keskusteltiin sidoryhmäfoorumiin otettavista muista uusista jäsenistä.

7 Kokouksen päättäminen

- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.23